
Referat avlsrådsmøte 24. november 2020  
 
Sted: Teams  
Klokkeslett: 19.30 
Inviterte: Arne, Jan Terje H, Birgit, Jan Terje B, Per, Iver, Andrine 
 
Ingen kommentarer til forrige referat som allerede ligger på nesk.no. 
 
Sak 51/20  Informasjon fra styret ved Iver. 
   God økning i nye medlemmer, nå er vi over 2600 stk. Årets vervekampanje 

pågår. 
   Vi har søkt etter ny DK i Trøndelag, 3 har meldt seg. 
   Nordfjell er bestilt – det er lov til å være 12 personer. Iver forlot møtet 20.00 
    
 
Sak 52/20 Info fra Raseklubbene RU (raseutvalgsmøte), 11. november ved Arne Hovde 
 NKK har varslet et ønske om en betydelig økning i grunnkontigenten. FKF vil 

jobbe for å unngå en slik økning. 
RU har ansvar for og eier dataene som samles inn fra utstillinger og 
jaktprøver.  Det er ønskelig at data gjøres tilgjengelig og sammenstilles slik at 
flest mulig kan nyttiggjøre seg dataene som samles inn.  Med bakgrunn i dette 
ønsker RU å nedsette en arbeidsgruppe som forvalter, tilgjengelig gjør og evt. 
bearbeider data til bruk for raseklubbene og de ulike utvalg og komiteer. 
RU jobber for utvidet VK-billett. 

  
 
Sak 53/20 Innspill vedrørende krav til utstillingspremie Årets unghund 2020. 
 AR ønsker å opprettholde kravet til utstillingspremie og deler ut premie etter 

gjeldende regler.  
 
Sak 54/20 Krav til eiers medlemskap for å legge kull ut på valpesiden når annen enn 

eier har oppdretteravtale. 
 Den som har råderett over hunden må være medlem. 
 
Sak 55/20 RAS- dokumentet – framdrift og videre prosess. 

Arbeidet med revidering av RAS pågår. 
 
Sak 56/20 Eventuelt 
   Ingen saker ble tatt opp under eventuelt. 
 
 


